

Title (en)
Screen-workstation.

Title (de)
Bildschirmarbeitsplatz.

Title (fr)
Poste de travail à écran.

Publication
EP 0422510 A1 19910417 (DE)

Application
EP 90119088 A 19901005

Priority
DE 3934138 A 19891012

Abstract (en)
With the invention, a screen work station is provided which has one or more horizontal support and/or guide rails (7), to which vertical side parts (8) are displaceably attached which serve for the attachment of integrated or added parts, equipment, units or the like. This screen work station allows a high degree of flexibility in the positioning and distribution of the integrated or added parts, equipment, units or the like and their arrangement in an extremely favourable manner in terms of space.

Abstract (de)
Mit der Erfindung wird ein Bildschirmarbeitsplatz zur Verfügung gestellt, der eine oder mehrere horizontale Trag- und/oder Führungsschienen (7) hat, an der bzw. denen vertikale Seitenteile (8) verschiebbar befestigt sind, die für die Befestigung von Ein- oder Anbauteilen, -geräten, -einheiten o. dgl. dienen. Dieser Bildschirmarbeitsplatz gestattet eine hohe Flexibilität in der Positionierung und Verteilung der Ein- oder Anbauteile, -geräte, -einheiten o. dgl., sowie deren äußerst raumgünstige Anordnung.

IPC 1-7
A47B 21/00; A47B 81/06

IPC 8 full level
A47B 21/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47B 21/00 (2013.01); **A47B 21/0073** (2013.01); **A47B 2200/06** (2013.01)

Citation (search report)
• [A] GB 2197189 A 19880518 - NOVA LINK LIMITED
• [A] US 4436351 A 19840313 - KITRELL JOHN V [US]

Cited by
US5456468A; US5642922A; EP0518261A1; EP0963719A3; US7008028B2

Designated contracting state (EPC)
CH DE LI LU

DOCDB simple family (publication)
EP 0422510 A1 19910417; DE 3934138 A1 19910418

DOCDB simple family (application)
EP 90119088 A 19901005; DE 3934138 A 19891012